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PROJEKT 2023 

Lista över de projekt och event som Ängelholms ungdomsfullmäktige, även förkortat UFM, 

har medverkat vid under året som gått  

#IRL Träff i Borås 

● Några ledamöter från Ungdomsfullmäktige Ängelholm var på Sveriges Ungdomsråds 

största ungdomsträff. Där träffas ungdomar från flera ungdomsråd runt om i hela 

Sverige för att diskutera politik, demokrati och inflytande. I år anordnades träffen av 

Svung och Borås kommun.  

SVUNG Kongress, 17-19 mars  

● Sveriges Ungdomsråds årliga kongress i Västervik. Två representanter från UFM var 

där och var en del av hur kommande verksamhetsår bör se ut. 

● Vår roll i arbetet var att representera Ungdomsfullmäktiges röst under kongressen 

och framföra de motioner vi skrivit.  

Riksdagsbesök 23-25 mars 

● Ungdomsfullmäktige Ängelholm besökte riksdagen den 24 mars 2023. Syftet var att 

se hur beslutsfattande på nationell nivå fungerade att se hur de arbetar. I riksdagen 

blev vi bemötta av Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M) och Hans Wallmark (M). 

Öppet hus på MK-huset 6 april 

● Fritidsgården MK-huset i Ängelholm hade öppet hus. Ungdomsfullmäktige värvade 

medlemmar och samlade in anonyma frågor från besökarna om vad de ville ha 

förändring på i Ängelholm. Sedan togs dessa frågor upp på politikermöte 9/5.  

● Syftet var att visa upp UFM och vad vi arbetar med samt få fler unga att vilja 

engagera sig. 

Ungdommens Folkemøde 21-23 april 

● Under Nordens största demokratifestival, Ungdommens Folkemøde, samlades 

massor av organisationer från alla nordens länder i Köpenhamn. Massa debatter, 

workshops och panelsamtal med inspiration. 

● Syftet var att diskutera demokrati och byta kunskaper mellan andra unga och andra 

länder. 



 

Visionsdagarna, 24-25 maj  

● Ängelholms kommun tillsammans med stadsborna har lagt fram en ny vision för 

de kommande åren. Under visionsdagen sammankallades alla anställda i 

Ängelholms kommun under 2 dagar då syftet var att förmedla kommunens vision 

för de anställda. 

● UFM fick lyssna på framträdanden av tjänstemän och föreningar från kommunen 

samt delta i olika aktiviteter  

Parasport Festival,  27 Maj   

● Alla kan i Ängelholm anordnar regelbundet en festival med fokus på att alla ska 

kunna delta i olika aktiviteter trots  funktionsvariationer. Syftet med festivalen är att 

visa upp parasport och mångfalden i Ängelholm.  

● UFM medverkade med ett rullstolsbaskettlag i tävlingen där vi b.la mötte politiken.  

Workshop kring nya skolor (1 juni) 

● Ungdomsfullmäktige Ängelholm besökte Ängelholmslokaler och fick diskutera de nya 

skolorna som ska byggas i framtiden. UFM fick ge input på hur miljön i skolan skulle 

se ut både inomhus och utomhus. Ängelholmslokaler skulle även ta vidare andra 

tankar som möblering, till exempel vad ungdomar tycker är viktigt för att det ska 

kännas som en trevlig och trygg omgivning för högstadieelever. 

Sommaravslutning (20 Juni)  

● UFM:s sommarlovsavslutning, Upzone och knytkalas i Hembygdsparken. 

● Vi avslutade vårterminen med teambildning och lära känna varandra tema för att bli 

bättre i UFM:s arbete och ha bättre sammanhållning. Vi tackade även av två 

medlemmar, Helin Sahin och Ardita Makiqi eftersom de tog studenten och därmed 

inte är inom det åldersband som UFM stadgar har.  

Almedalen, 27 juni - 1 juli   

● På Almedalsveckan, en vecka som årligen äger rum på Visby i Gotland, samlas 

organisationer, föreningar, kändisar, politiker, aktivister från hela Sverige. Under de 

sju dagarna hålls seminarium, workshops, panelsamtal och andra aktiviteter för 

demokrati, politik och samhällsfrågor. SVUNG var en av delaktiga verksamheter 

under tre dagar på årets Almedalsvecka och ungdomar från Ängelholm hängde med 

SVUNG till Almedalen för att representera ungdomsrörelsen.  

● Vi deltog i seminarier och nätverkande med andra ungdomsorganisationer och 

makthavare.  



 

Rönnegymnasiet 30 augusti 

● Beredningen 1 som arbetat med ungas engagemang I samhällsfrågor och politik 

planerade en föreläsning på Rönnegymnasiet 30 augusti 2023. 

● UFM var inledningstalare för föreläsningarna av Micke Gunnarsson inför alla elever 

som läser Samhällskunskap 1b och 2b på Rönnegymnasiet. UFM medlemsvärvar och 

nätverkande även.  

Gratis kollektivtrafik till unga i Ängelholm, hösten 2023 

● UFM har drivit en fråga om gratis kollektivtrafik till unga i Ängelholm under året och 

detta har varit ett av våra primära fokusområden. Arbetet ledde till att förslaget kom 

med i budget för kommande verksamhetsår samt att budgeten godkännes. 

Hela Ungdomsfullmäktige Ängelholm har tillsammans drivit frågan, även med hjälp 

av stödmedlemmar.  

● Ungdomsfullmäktige har drivit frågan på ett flertal sätt. Bland annat med politiken, 

som ett Ängelholmsförslag samt att skriva en debattartikel. 

Kommunfullmäktige 31 oktober 

● Ungdomsfullmäktige blev inbjudna att berätta om sitt arbete för 

kommunfullmäktige. 

● Under tio minuter berättade Ellis och Kiam om arbetet vi gör i Ungdomsfullmäktige 

inför Kommunfullmäktige. Talet avslutades sedan med frågor som Robin Holmberg 

svarade på. 

Arbete kring övergångsställe, hösten 2023 

● Ungdomsfullmäktige har drivit en fråga kring säkerheten och behovet av ett 

övergångsställe kring ett skolområde i Ängelholm. Det har tagits fram en skrivelse 

som även har presenterats för politiken vid mötet den 28/11.  

Arbete kring arvode för Ungdomsfullmäktiges arbete (hela året) 

● Ungdomsfullmäktige har lagt fram till politiken att man önskar arvode för sitt arbete 

för kommunens unga. Många i UFM lägger ner mycket tid på att förbättra Ängelholm 

och framföra ungas åsikter. Detta är något som UFM lyft med politiken vid möten 

mellan den politiska referensgruppen och UFM men också vid kommunfullmäktiges 

sammanträde den 30/10. 

● Det har motiverats och tagits fram jämförelser kring hur andra kommuner har det. 

Politiken har senast svarat UFM med att det ligger i beredning och håller på att 

undersökas.  

● Alla aktiva ledamöter i Ungdomsfullmäktige Ängelholm har drivit frågan. 



 

Julavslutning 19 december 2023 

● Terminsavslutningen 2023 Prison Island + pizza.  

● Syftet med detta är att få bättre sammanhållning mellan medlemmar samt arbeta på 

teambildning vilket kommer skapa bättre gemenskap till våra arbeten. 

Politikermöten under 2023 

Politikermöte 14 mars 

● På vårens första möte mellan den politiska referensgruppen och 

Ungdomsfullmäktige diskuterades det att UFM skulle få vara med och tycka till 

angående nya skolor som skulle byggas i Ängelholm. 

● UFM tog upp att det fanns ett behov av att bli utbildad i debatteknik. 

● Politiken berättade om visionsdagarna 2023 och UFM ville gärna vara med på dem. 

Politikerna hänvisade till att ta kontakt med ansvariga för visionsdagarna och 

därefter fick vi en inbjudan av Kristina Magnusson.  

Politikermöte 9 maj 

● Ungdomsfullmäktige läste upp frågorna från ungdomarna på fritidsgården MK-huset. 

UFM deltog när fritidsgården hade öppet hus. Diskussionen handlade om tryggheten 

och hur politikerna ställer sig till mötesplatser för äldre ungdomar/unga vuxna. 

● Ungdomsfullmäktige presenterade att de önskar arvode för sitt arbete för 

kommunens ungdomar.  

● Dialog kring gratis busskort, något som Ungdomsfullmäktige ville driva vidare trots 

att de fått svar att det är en stor budgetfråga.  

Politikermöte 12 sep 

● Ungdomsfullmäktige tog återigen frågan kring arvode för sitt arbete. Politikerna 

svarade med att det påbörjats en utredning kring frågan.  

● Det diskuterades kring behovet av ett övergångsställe vid Valhall och Barkåkra 

området. Politiken tyckte att UFM skulle ta fram en skrivelse kring problemet och 

eventuell lösning. 

● Ungdomsfullmäktige läste upp sin debattartikel om kollektivtrafiken. Politiken 

pushade för att UFM skulle skicka ut den till alla partier inför fastställande av nästa 

årsbudget. 

● Dialog kring biblioteket i Ausås. UFM delade våra tankar kring nedläggningen. 



 

Politikermöte 28 nov 

● Politiken förklarade vad fokus på unga betyder i budgeten. Det kommer innebära en 

satsning på gratis kollektivtrafik för gymnasieelever, mer pengar till lovaktiviteter och 

så vidare.  

● Det var även en dialog kring att det är långa köer till Kulturskolan. Många elever står 

på kö, och Ungdomsfullmäktige vill verkligen att det ska lösas. Både politiken och 

UFM står enade i det, men tyvärr finns inga snabba lösningar. Förslag som 

diskuterades var önskan om högre löner för lärare och att nyttja andra lokaler. 

● Ungdomsfullmäktige läste upp sin skrivelse kring säkerheten och behovet av ett 

övergångsställe vid Valhall. Politiken ska hjälpa UFM att ta vidare ärendet.  

● Ny översiktsplan ska tas fram för Ängelholm och det arbetet ska UFM vara delaktiga 

i.  

● Ungdomsfullmäktige la fram som förslag under kommunfullmäktiges sammanträde 

att varje parti skulle utse en kontaktperson till UFM. Detta tog UFM upp på mötet 

och det blev som en påminnelse för att UFM och politiken ska få ett ännu bättre 

samarbete.  

 

 




